

# The Power of the Name of Jesus: Salvation by Faith

## The Power of the Name of Jesus: Salvation by Faith

The name of Jesus holds incredible power and significance for believers. Throughout the Bible, we are taught that calling on the name of Jesus by faith leads to salvation, transformation, and hope.

### 1. The Name Above Every Name

The Bible declares that Jesus' name is above every other name:

- Philippians 2:9-11: "Therefore God exalted him to the highest place and gave him the name that is above every name, that at the name of Jesus every knee should bow, in heaven and on earth and under the earth, and every tongue acknowledge that Jesus Christ is Lord, to the glory of God the Father."

### 2. Salvation Through His Name

Salvation is found in no one else but Jesus. The Scriptures make this clear:

- Acts 4:12: "Salvation is found in no one else, for there is no other name under heaven given to mankind by which we must be saved."

### 3. Faith in the Name of Jesus

It is by faith in Jesus' name that miracles happen and lives are changed:

- Acts 3:16: "By faith in the name of Jesus, this man whom you see and know was made strong. It is Jesus' name and the faith that comes through him that has completely healed him, as you can all see."

### 4. Authority and Power in His Name

Believers are given authority to pray, heal, and act in Jesus' name:

- John 14:13-14: "And I will do whatever you ask in my name, so that the Father may be glorified in the Son. You may ask me for anything in my name, and I will do it."

## 5. Encouragement to Call on His Name

No matter your situation, you are invited to call on Jesus' name with faith:

- Romans 10:13: "For everyone who calls on the name of the Lord will be saved."

## Conclusion

The name of Jesus is powerful, and by calling on His name in faith, anyone can receive salvation and new life. Let us boldly proclaim and trust in the name of Jesus, knowing that He is faithful to save all who come to Him.

### Let us pray:

*Lord Jesus, I call on Your name today. I believe You are the Son of God, and I trust in Your power to save me. Thank You for Your love and grace. Amen.*

## Key Verses for Further Study

- John 1:12: "Yet to all who did receive him, to those who believed in his name, he gave the right to become children of God."
- 1 John 5:13: "I write these things to you who believe in the name of the Son of God so that you may know that you have eternal life."
- Colossians 3:17: "And whatever you do, whether in word or deed, do it all in the name of the Lord Jesus, giving thanks to God the Father through him."
- Hebrews 7:25: "Therefore he is able to save completely those who come to God through him, because he always lives to intercede for them."

Let this message encourage you and those you share it with: there is salvation, hope, and power in the name of Jesus! .

. translator French

La puissance du nom de Jésus : le salut par la foi

Le nom de Jésus possède une puissance et une signification incroyables pour les croyants. La Bible nous enseigne que invoquer le nom de Jésus par la foi conduit au salut, à la transformation et à l'espoir.

### 1. Le nom au-dessus de tout nom

La Bible déclare que le nom de Jésus est au-dessus de tout autre nom :

Philippiens 2:9-11 : « C'est pourquoi Dieu l'a élevé à la plus haute place et lui a donné le nom qui est au-dessus de tout nom, afin qu'au nom de Jésus tout genou fléchisse dans les cieux, sur la terre et dans les enfers, et que toute langue confesse que Jésus-Christ est Seigneur, à la gloire de Dieu le Père.»

## 2. Le salut par son nom

Le salut ne se trouve en aucun autre qu'en Jésus. Les Écritures le disent clairement :

Actes 4:12 : « Le salut ne se trouve en aucun autre ; car il n'y a sous le ciel aucun autre nom qui ait été donné parmi les hommes, par lequel nous devons être sauvés. »

C'est par la foi au nom de Jésus que des miracles se produisent et que des vies sont transformées :

Actes 3:16 : « C'est par la foi au nom de Jésus que cet homme que vous voyez et connaissez a été rendu fort. C'est le nom de Jésus et la foi qui vient en lui qui l'ont complètement guéri, comme vous pouvez tous le constater. »

## 4. Autorité et puissance en son nom

Les croyants reçoivent l'autorité de prier, de guérir et d'agir au nom de Jésus :

Jean 14:13-14 : « Et tout ce que vous demanderez en mon nom, je le ferai, afin que le Père soit glorifié dans le Fils. Tout ce que vous demanderez en mon nom, je le ferai. »

## 5. Encouragement à invoquer son nom

Quelle que soit votre situation, vous êtes invité à invoquer le nom de Jésus avec foi :

Romains 10:13 : « Car quiconque invoquera le nom du Seigneur sera sauvé. » Conclusion

Le nom de Jésus est puissant, et en l'invoquant avec foi, chacun peut recevoir le salut et une vie nouvelle. Proclamons avec assurance et mettons notre confiance en lui, sachant qu'il est fidèle pour sauver tous ceux qui viennent à lui.

Prions :

Seigneur Jésus, j'invoque ton nom aujourd'hui. Je crois que tu es le Fils de Dieu et j'ai confiance en ton pouvoir de me sauver. Merci pour ton amour et ta grâce. Amen.

Versets clés pour approfondir

Jean 1:12 : « Mais à tous ceux qui l'ont reçu, à ceux qui croient en son nom, il a donné le pouvoir de devenir enfants de Dieu. »

1 Jean 5:13 : « Je vous écris ces choses, à vous qui croyez au nom du Fils de Dieu, afin que vous sachiez que vous avez la vie éternelle. »

Colossiens 3:17 : « Et quoi que vous fassiez, en parole ou en œuvre, faites tout au nom du Seigneur Jésus, en rendant par lui des actions de grâces à Dieu le Père. » Hébreux 7:25 : « C'est pourquoi il peut sauver parfaitement ceux qui s'approchent de Dieu par lui, étant toujours vivant pour intercéder en leur faveur. »

Que ce message vous encourage, vous et ceux avec qui vous le partagez : il y a le salut, l'espoir et la puissance au nom de Jésus !